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ZAPISNIK 

SA 23. SJEDNICE VMO OREHOVICA 
 

23. sjednica VMO Orehovica održana je 30. srpnja 2021. (petak) s početkom u 17:00 sati u 
prostorijama MO Orehovica,  Kalina 2. 
 
Sjednici su bili nazočni: 
 

-  Ružica Balaban, predsjednica VMO 
-  Valentina Vlah, zamjenica predsjednice VMO 
-  Božo Pavlović, član VMO 
-  Hava Odobašić, tajnica MO na zamjeni 

 
Sjednici nisu bili nazočni: 

- Dajna Jogan, članica VMO 
- Saša Novalić, član VMO 

 
 
Usvajanje zapisnika sa 22. sjednice VMO Orehovica od 28.06.2021. 
 

 Zapisnik je jednoglasno usvojen. 
 
 
Sjednicu je otvorila predsjednica VMO Orehovica, Ružica Balaban i predložila sljedeći: 
 
 

 
DNEVNI RED 

     
1 Okućnice 
2 Razno 

 
 
Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 
 
 
 
AD1 
 
Vijeće MO Orehovica je i ove godine, radi velikog interesa mještana Orehovice i njihovog velikog 
zalaganja za uređenje svojih okućnica, odlučilo održati program „Birajmo najljepšu okućnicu“. No, 
radi situacije s koronavirusom, program će se, kao i prošle godine, održati na malo drugačiji način 
nego inače. Ove godine se prijavilo 10 natjecateljica sa prekrasnim okućnicama pa će sve dobiti 
jednaku nagradu - poklon bon za kupovinu cvijeća i ukrasnog bilja u rasadniku tvrtke Parkovi plus 
d.o.o., simpatičnu platnenu torbu sa prigodnim poklonom te zahvalnicu za sudjelovanje u 
programu. 



  

Prijave su se primale do 20. srpnja, a uručenje poklona sudionicima je predviđeno danas, nakon 
sjednice u prostorijama MO Orehovica.  
 
Zaključak: Vijeće je navedeno primilo na znanje. Svi se vesele podjeli poklona učesnicama 
programa te im se zahvaljuju na zalaganju da uređenjem svojih okućnica čine našu 
Orehovicu ljepšom. 
 
 
 
AD2 
 
Predsjednica Vijeća MO, Ružica Balaban, obavijestila je prisutne o sastanku na terenu sa 
predstavnikom Rijeka prometa radi razlike sredstava po prioritetima za 2021. godinu. Naime, po  
prioritetima MO Orehovica za 2021. godinu, nakon provedenih postupaka te shodno planiranim i 
ugovorenim radovima pojavila se razlika od 46.922,38 kn s PDV-om koju je potrebno utrošiti u ovoj 
godini. Njegov prijedlog je bio da se taj iznos utroši na uređenje pristupne ceste u ulici Put pod 
Rebar od kbr. 4 do 6. 
 
Zaključak: nakon kraćeg razmatranja, Vijeće je jednoglasno donijelo odluku da se prijedlog 
Rijeka prometa prihvati te da se iznos od 46.922,38 kn s PDV-om utroši na uređenje 
pristupne ceste u ulici Put pod Rebar od kbr. 4 do 6.  
 
 
 
Predsjednica Vijeća MO, Ružica Balaban, obavijestila je prisutne o pristiglim dopisima nekoliko 
mještanki koje nisu zadovoljne trenutnim stanjem sa čistoćom na području Orehovice. Smatraju da 
je Orehovica zapuštena i neodržavana, a žalile su se i da reflektor na košarkaškom igralištu u ulici 
Kalina ne radi te da se djeca u večernjim satima ne mogu igrati. 
 
Zaključak: Vijeće je navedeno primilo na znanje. Mišljenja je da se uvijek svaka prijava 
komunalnog nereda bez odlaganja proslijedi nadležnim službama, a na dinamiku i brzinu 
izvođenja radova po prijavi ne mogu utjecati. Što se tiče reflektora, Vijeće se osvrnulo na 
ranija loša iskustva sa ormarićem s automatom za rasvjetu. Naime, radi učestalog 
provaljivanja u isti te na kraju i oštećenja zbog kojih je postalo i opasno da isti ostane na 
poziciji, Vijeće je na svojoj sjednici, održanoj u utorak, 26.09.2017. jednoglasno donijelo 
odluku da se ormarić s automatom za rasvjetu makne sa svoje pozicije. Još jedan razlog 
njegovog uklanjanja bile su pritužbe mještana koji žive u blizini igrališta jer im je nered i 
buka koja se stvarala na igralištu onemogućavala mir i noćni odmor. 
 
 
 
Predsjednica Vijeća MO, Ružica Balaban, obavijestila je prisutne o svom obilasku terena s 
tajnicom, pri čemu je uočeno da se jedna od tri japanske trešnje na zelenoj površini iznad 
košarkaškog igrališta skroz osušila, a ostale dvije su u dosta lošem stanju. Ta stabla su se 
nedavno posadila iz sredstava za komunalne prioritete. Tajnica je poslala dopis OGU za 
komunalni sustav, od kojih je stigao odgovor da će osušeno stablo biti zamijenjeno na jesen kada 
su povoljniji vremenski uvjeti za sadnju, a da će preostala dva stabla redovito zalijevati i pratiti 
njihovo stanje. 
 
Zaključak: Vijeće je navedeno primilo na znanje. 
 
 
 
Predsjednica Vijeća MO, Ružica Balaban, obavijestila je prisutne o pristiglom dopisu mještanke 
Orehovice koja se žali na divlje svinje koje šetaju po naselju, blizu kuća. Tajnica je poslala dopis 
Komunalnom redarstvu, od kojih je uskoro stigao odgovor da su pojavu divljih svinja prijavili 
Veterinarskoj stanici. 
 
Zaključak: Vijeće je navedeno primilo na znanje. 



  

Predsjednica Vijeća MO, Ružica Balaban, obavijestila je prisutne o pristiglom dopisu mještanke 
Orehovice koja se žali na razbijeni poklopac spremnika za papir u ulici Kalina. Tajnica je poslala 
dopis KD Čistoći, od kojih je vrlo brzo stigao odgovor da su na lokalitetu uklonili razbijeni te 
postavili novi spremnik. 
 
Zaključak: Vijeće je navedeno primilo na znanje. 
 
 
 
 
 
 
 
 
  

Sjednica je završila u 19:00 sati. Ovaj se zapisnik sastoji od  tri (3) stranice. 
 

Zapisničar: Referent za mjesnu samoupravu 
Hava Odobašić 

 
Predsjednica VMO Orehovica: 

Ružica Balaban 
   


